



Po Leung Kuk  
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong 香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110  
Fax: 2431 1156

Dear Parents,  
各位家長：

P19008

Mathematics Supplementary Tutorial Class  
高中數學科溫習班

In order to enhance students' academic performance in HKDSE, Mathematics supplementary tutorial class will be arranged with the details as follows:

為鞏固學生的課堂所學及準備即將來臨的香港中學文憑試，本校將安排四次高中數學科溫習班，詳情如下：

|                                      |
|--------------------------------------|
| Tuesday 星期二, Rm 202, 3:30pm – 4:30pm |
| 10 <sup>th</sup> Sept 2019           |
| 17 <sup>th</sup> Sept 2019           |
| 24 <sup>th</sup> Sept 2019           |
| 8 <sup>th</sup> Oct 2019             |

As the objective of the class is to ensure students pay effort in preparing the HKDSE, the students are recommended to attend the class on time. Please complete the following reply slip and return to Mathematics teachers on or before 6<sup>th</sup> September, 2019. For any enquiry, please contact Ms Leung Lai Hung at 24977110.

為確保溫習班的成效，現請 貴家長促督貴子弟於指定時間準時出席數學科溫習班。敬請填妥回條，於九月六日前交回數學科老師。若有任何查詢，可於辦公時間內致電 24977110，與梁麗虹老師聯絡。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College  
保良局羅傑承(一九八三)中學

  


Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長  
3<sup>rd</sup> September, 2019 二零一九年九月三日

Reply Slip 回條

P19008

I acknowledge the receipt of the circular about the "Mathematics Supplementary Tutorial Class".

本人經已知悉 貴校來函有關「高中數學科溫習班」事宜。

Name of Student 學生姓名：\_\_\_\_\_

Class 班別：\_\_\_\_\_ CSNO 班號：\_\_\_\_\_

Name of Guardian 監護人姓名：\_\_\_\_\_

(Block Letters 中文正楷)

Signature of Guardian 監護人簽署：\_\_\_\_\_

Date 日期：\_\_\_\_\_